
 

 

Campusskolens skolebestyrelse 
Dato 150921 

Tidspunkt  17.30-20.00 inkl. spisning fra kl. 17.30 

Sted Kantinen 

Deltagere SB og ledelse 
Afbud fra: Tonning Thomsen kommer senere 

 

Dagsorden  
Tid Punkt/forberedelse Mål med punktet  Ansvar Noter til 

referat 

17.30-17.50 Spisning    

17.50-17.55 Godkendelse af dagsorden  Charlotte Godkendt 

17.55-18.10 Præsentation af SB og ledelse Navn, hvilken årgang er 
man forælder på.  
 
Navn, hvilket 
ledelsesansvar har man på 
skolen. 

Charlotte Kirstine (Barn på 9. årgang) 
Charlotte (Barn på 8. 
årgang) 
Janne (Barn på 9. årgang) 
Ida (Barn på 7. årgang) 
Lykke (Barn på 7. årgang) 
Louise (medarbejder) 
Peer (medarbejder) 
Mads (Barn på 7. årgang) 
Maja (afdelingsleder, 
ansvar for 7. og 8. årgang) 
Kristina (skoleleder) 
Marianne (administrativ 
leder) 
Christie (viceskoleleder 
ansvar for 9. og 10. årgang) 
Signe (afdelingsleder 
CampusPlus, koordinator 
for tværfagligt team) 



18.10-19.00 Introduktion til Campusskolens 
virksomhedsstrategi samt kobling til 
skoleforum. 

Hvad er vores 
udviklingsfokus de næste 
to år? Hvordan hænger et 
sammen med skoleforum?  

Ledelsesteamet Ledelsesteamet 
præsenterer 
virksomhedsstrategien, 
som er en udmøntning, der 
skal imødegå de politiske 
mål.  
Gennemgang af sporet om 
trivsel og faglig progression 
Gennemgang af sporet 
omkring tilvalg af 
Campusskolen 
Gennemgang af sporet 
omkring 
medarbejdertrivsel og 
arbejdsmiljø 
På kommende skoleforum 
vil alle Ringsteds 
folkeskolers VS blive 
præsenteret. På 
skoleforum forventes både 
elever, forældre, 
medarbejdere og ledelse at 
deltage. 

19.00-19.20 Nyt fra ledelsen Status på opstarten af 
skoleåret 
 
Affaldshåndtering 
 
Røgfri Skole 
 
Lejrskoler  
 
Go Global – international 
klasse 

Kristina  Status på opstarten af 
skoleåret 
Vi er kommet godt i gang. 
Vi har ikke flere 
restriktioner, og det har 
givet en lettelse at det er 
almindeligt igen 
7. årgang er også kommet 
godt i gang heriblandt Go 
Global, der også har gode 
takter. Nogle klasser er 
faldet rigtig godt i hak, 



mens der er nogen, der 
skal arbejdes med.  
 
Lejrskoler 
De første klasser har været 
på lejrskoler, og det er 
indtil videre gået rigtig 
godt. 
Også 8 klasse er på 
lejrskoler lige nu – det er et 
opmærksomhedspunkt, at 
togtiden kan blive lang til 
Sønderborg. 
 
Røgfri Skole 
Generelt går det rigtig godt 
også set i forhold til, hvad 
vi tidligere har oplevet. 
Heller ikke personalet ser 
det som en udfordring. 
X-it rygning, som Kræftens 
bekæmpelse har lavet 
fortsætter i år på 7. årgang, 
og der kommer desuden en 
opfølgning på 8. og 9. 
årgang. 
 
Affaldssortering 
Vi har haft udfordringer 
rent lavpraktisk med 
tømningskalender og poser 
til skraldebøtterne. 
Der er nu affaldssystemer i 
alle klasser og faglokaler 



Eleverne skal sortere, og en 
gang om ugen skal de 
tømme pap og papir samt 
glas og metal. 
Der er stadig 
småudfordringer, men 
generelt går det godt. 
 

19.20-19.30 Høringssvar vedr. feriekalender  Kristina Der peges på den ekstra 
lukkedag onsdag den 20. 
december 2023. Derudover 
er der enighed om den 
foreslåede feriekalender 

19.30-19.40 Kursus for skolebestyrelser  Charlotte og Kirstine Lørdag den 8. januar 
ønskes som kursus 
alternativt lørdag den 22. 
januar. 

19.40-19.45 Evt.   Charlotte Punkter til næste møde 
Næste møde flyttes fra den 
28. oktober til den 4. 
november. 
Generelt meldes 
eventuelle afbud på den 
tråd, hvor man får 
dagsordenen sendt ud. 
 
Input omkring 10. klasser 
Valg af næstformand 
Planlægning af 
kontaktforældremøde 
 

Medarbejderrepræsentanterne kan gå 

19.45-20.00 Medarbejderens dag den 5/10  Kristina   
 

 



 

 

 


